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az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Miért tart több mint nyolc hónapig egy tervezet véleményezése?” címmel a
Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani Dr. Molnár Csaba
Közlekedési, Hírközlési és Energiaügyi Miniszter Úrhoz . A kérdésre írásban váro m
válaszát.

Tisztelt Miniszter Úr!

Tájékoztatom arról, hogy 2007 . évben írásbeli kérdéssel fordultam a Gazdasági és
Közlekedési Miniszter Úrhoz, annak érdekében, hogy közös összefogással felújításra
kerülhessen a patinás Hódmezővásárhely Népkert Vasútállomás épülete . Többször i
levélváltást követően Dr. Kákosy Csaba Miniszter Úr tájékoztatott, hogy közö s
együttműködéssel megvalósulhat a vasútállomás épületének felújítása . Ezt követően
a MÁV Zrt . illetékes munkatársaival megkezdődhettek a vasútállomás épületének
felújítására vonatkozó el őkészítő munkálatok, melynek egyik eleme a felújításra
vonatkozó tervezési munkálatokat szabályozó együttműködési megállapodás . A
megállapodás tervezetét munkatársaim elkészítették, s elektronikus formába n
megküldték véleményezésre a MÁV Zrt. Ingatlangazdálkodási Igazgatóságának, első
alkalommal 2008 . április 17 . napján, majd ismételten június 04 . napján .

Sajnálatosan fenti megkeresésünkre a mai napig nem érkezett semmilyen érdem i
válasz az lngatlangazdálkodási Igazgatóság részér ő l, sőt ügyintéző ink telefonos
információkérés során mindig csak halogató választ kapnak annak állásáról .

A megállapodás hiányában nem kezdődhet el a felújítás, így bizonytalanná vált, hog y
mikorra remélheti Hódmezővásárhely lakossága, hogy a jelenleg nem megfelelő
műszaki színvonalú épület felújítása megvalósul, és ezáltal az ott fellelhet ő népi
ihletésű értékek megmentésre kerülnek .

Tisztelt Miniszter Url Kérem, szíveskedjen tájékoztatni arról, hogy mi az oka annak ,
hogy több mint nyolc hónap elteltével sem kap tájékoztatást Hódmez ővásárhely
Megyei Jogú Város önkormányzata fenti vasútállomás felújítására vonatkoz ó
szerződés tervezet véleményezését kérő megkeresésére, illető leg kérem szíves
közbenjárását a megállapodás MÁV Zrt általi miel őbbi aláírása érdekében .

Várom megtisztelő válaszát.

Budapest, 2008. december 15 .
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